
VZO - OS STAVBA  ČR, LB MINERALS, a.s
Pracoviště - vedení, provoz,servis, sklady, prodej, expedice, těžba, laboratoře,

Kaznějov,  Horní Bříza  a Kyšice
e-mail  :     karel.hnilicka@cz  .lasselsberger.com,   fax:  373 332 501,   tel:  378 074 242,    mob.  602 268 214,  

   adresa :   Horní Bříza 431, 330 12, IČO -16736583 ,www.zolbminerals.cz  

Zápis z     jednání VZO OS STAVBA ČR,  
LB Minerals a.s. ze dne  7.9.2010

Přítomni: Hnilička, Blaňárová, Popp, Blaňár, Pojer.L, Šácha, Horn, Toncar, Tegi, Bílek
Omluven: Mašat
Host:  vedoucí závodu Kaznějov p.Josef Zelenka

Proběhla volba zapisovatele a ověřovatele dokumentů:
      Přítomní navrhli a zvolili všemi hlasy přítomných jako zapisovatele pana Karla Hniličku. 
     Přítomní navrhli a zvolili všemi hlasy přítomných jako ověřovatele zápisu pana  Richarda Blaňára.

1. Předseda seznámil přítomné s tématy     jednání s  
ředitelem VJ Plzeňsko Ing. Henžlíkem  :

Výroba, prodej – červenec 2010 – pouze v tištěném zápisu

- odstraňují se závady uvedené v závazných příkazech z komplexní prověrky OBÚ.

- bylo upozorněno , že zaměstnanci polevili v řádném třídění odpadů, proto pan ředitel
důrazně upozorňuje , že všichni zaměstnanci VJ Plzeňsko jsou povinni dodržovat
správné třídění odpadů dle jednotlivých druhů.

- veškeré požadavky na všechny opravy ve VJ Plzeňsko je nutno předávat přes své
nadřízené řediteli výrobní jednotky.

- v měsíci červenci splnila celá LB MINERALS s.r.o. splnilo pouze díky výsledkům a
nasazení zaměstnanců ve VJ Plzeňsko, v měsíci srpnu již splnila celá společnost LB
MINERALS s.r.o. jako celek.         

          Na konci měsíce srpna 2010 proběhlo jednání s majitelem naší firmy . Pan majitel  
      požádal vedení LB MINERALS s.r.o. aby poděkoval všem zaměstnancům VJ Plzeňsko  
      za odvedenou práci.

- díky nedostatečnému odvozu skrývek nastávají určité problémy s možností využití
správné, potřebné suroviny pro provoz.

- v závodě Kaznějov byla v měsíci srpnu porucha  na kameninové lince. 



- byly dodány potřebné údaje pro komplexní zkoušku měřičů k vyhodnocení spotřeb na
jednotlivých sušárnách H.B. Efektivnější využívání technologických zařízení má velký
vliv na celkový pokles měrných spotřeb energií.

- 30.8. proběhla ze strany obvodního báňského úřadu Plzeň v závodě Horní Bříza kontrola
linky kameniva. 

- byla dokončena oprava sila č. 8, je to již šesté opravené silo z deseti.

- s drcením kameniva se v závodě Horní Bříza v dohledné době nepočítá.

- na konec měsíce září se připravuje kompletní rekonstrukce pračky písku v závodě Horní
Bříza. 

Výroba prodej – srpen 2010 - pouze v tištěném zápisu

2. Vedoucí závodu Kaznějov pan Josef Zelenka seznámil
přítomné:

-   s podrobnou výrobou ve VJ Plzeňsko. Bylo upozorněno, že v některých dnech je prodej větší
než je výrobní závod Kaznějov schopen vyrobit. Řeší se problémy s bělostmi a odstíny těžené
suroviny z dolu. Velká expedice se projevuje nejen na únavě jednotlivých zařízení (není možno
provádět potřebné odstávky na opravy , většina pracovišť jede nepřetržitě), ale také
zaměstnanců na jednotlivých pracovištích. V co nejbližší době je potřeba se vrhnout na opravu
dvou pasů sušárny č. 2 v Kaznějově.                 

-   závod Horní Bříza výrazně pomáhá Kaznějovu, plaví se zde kaznějovská surovina , abychom
vůbec byli schopni plnit všechny požadavky odběratelů.

-   dle informací je potřeba připravit se na pokles v prodeji tekutých kaolinů, především
týkajících se odběratele papírna Větřní. Tento výrobce přechází na výrobu jiného druhu papíru,
kde nebude potřeba námi dodávané množství kaolinů. Pokles může dosahovat až 80 % dosud
odebíraného materiálu. 

- za měsíc srpen 2010 je vyplacena navýšená pohyblivá složka.

            Předseda VZO p. Hnilička tuto situaci označil jako velmi vážnou. Bylo upozorněno , že
dle předsedy VZO jsou výkony zaměstnanců ve VJ Plzeňsko  v poměru s  ostatními výrobními
jednotkami dlouhodobě nedostatečně finančně hodnoceny. 
          Dále bylo opětovně upozorněno na nedostatek lidí v údržbě (zámečnické a elektro dílny).
Při výkonech, které jsou v posledních měsících předváděny je potřeba soustředit se na
dodržování BOZP.  

      VZO pověřil předsedu tuto situaci projednat na jednání KOO a vedení společnosti, které se
uskuteční  21.9.2010 v sídle společnosti v Horní Bříze.  

3.Předseda seznámil přítomné , VZO projednal
-   přípravu  na  kolektivní  vyjednávání  pro  rok  2011.  Byla  opětovně  projednána  situace  ve
mzdách v jednotlivých výrobních jednotkách a na jednotlivých pracovištích. 
     
     Zde bylo upozorněno , že při  dnešních cenách a to především jídla, energií a bydlení je
potřeba, aby pro příští rok KOO důrazněji vyjednával v oblasti mezd. 



     Z předložených materiálů  s přihlédnutím na inflace za poslední tři  roky a s porovnáním
skutečně  vyjednaných  mezd  vyplývajících  z jednotlivých kolektivních  smluv,  bylo  předsedou
konstatováno, že abychom se dostali na běžný stav, chybí a musely by být okamžitě na jednotlivé
výměry pro zaměstnance v dělnických profesích ve VJ Plzeňsko  navýšeny mzdy o cca více než
10 % na jednoho zaměstnance a jednu hodinu. Nemluvě  o ztrátách na mzdách zaměstnanců
zpětně.   

   Předseda předloží opětovně návrh na řešení této situace na jednání KOO.

-  za uplynulé období bylo vyplaceno z fondu VZO devět  bezúročných půjček v celkové výši
45.000,-Kč.  Případní zájemci se , samozřejmě  při dodržení platných pravidel, mohou hlásit u
svých zástupců jednotlivých středisek ve VZO. 

-   byly zakoupeny, vyúčtovány a rozdány volné lístky na zápasy HC Plzeň na hokejovou sezónu
2010-2011. Předseda předložil přítomným jmenný seznam zájemců z řad našich členů. 

-  byl předložen seznam kulturních a sportovních akcí pořádaných od poslední porady do konce
měsíce září. Zájemci z řad našich členů si mohli a vybírat s těchto akcí: pět víkendových zájezdů
na  koupání  do  Chorvatského  Poreče,  tábor  v Orlovicích,  Země  živitelka  (neuskutečnila  se),
zájezd do Litoměřic, turnaj v nohejbale – Máj Plasy, oslava dne horníků – Máj Plasy, zájezd na
muzikál Baron prášil, zájezd na nákupy do Polska. 

   Připravujeme dle plánu práce : 
Listopad  -  zájezd do Aqwa parku Česlice

           - nenechte si ujít jedinečnou výstavu 200 obrazů  Picasso  a  Michelangelo v Albertině
              a vánoční  trh u Radnice ve Vídni dne 17.11.

Prosinec  - lístky na představení Plzeňských divadel
    - 3.12.zájezd na Advent v Norinberku

- bylo zhodnoceno využití  našich stanů  na Hracholuské přehradě.  Předseda předložil  seznam
osazení jednotlivých stanů. Bylo konstatováno , že stany byly plně využity po oba prázdninové
měsíce. Předseda poděkoval vedení za pomoc při stavbě a bourání stanů.

-   byl  předložen seznam dožití  životních výročí   našich členů  za  uplynulé  období  dle našich
stanov. Předseda oslavencům předal čtyři dárkové balíčky .

-  byl projednán stav členské základny naší odborové organizace. Za uplynulé období ukončili
činnost dva členové. Nově byly předloženy čtyři žádosti o vstup. VZO souhlasí.

-   za  uplynulé  období  nebyla  podána  žádná  žádost  o  podporu  při  pracovní  neschopnosti
z důvodu nemoci a úrazu.

-   k našemu středisku Máj Plasy. Předseda předložil přítomným seznam provedených prací od
počátku roku. 

     Bylo  domluveno proplacení  odpracovaných brigádnických hodin pro studenty  ,  kteří
nám vypomáhali v období prázdnin.

    Dle  dohody  byla  podepsána  na  další  dva  roky  nájemní  smlouva  s paní  Horákou
k pronájmu obydlí původně určeného správci.
 
     Dále byl splněn úkol z posledního jednání VZO, tedy ukončení smlouvy s dosavadním
pronajimatelem panem Burdou. Výpověď  byla předána k 1.  srpnu s tím ,  že středisko bude
předáno k 1.řínu 2010.



Předseda přítomné podrobně seznámil se situací střediska a jednáními, které proběhla se
zájemci o další pronájem. Byla připravena nová smlouva o pronájmu střediska a byl vybrán
nový pronájemce, se kterým budou okamžitě  zahájena jednání o podmínkách pronájmu tak,
aby investice na opravy ze strany nového pronájemce mohly být započaty již v letošním říjnu. 

Na  to  byla  VZO  dohodnuta  poslední  investice  z naší  stany  a  to  uhrazení  výměny
rozbitých desek střešní krytiny na hlavní budově. 

    Jinak pro Vaši informaci v posledních dvou měsících proběhla jednání se třemi firmami
zabývajících  se  získávání  finančních  prostředků  z fondů  Evropské  Unie.  Všechny  tři  firmy
zjišťují možnosti využití těchto finančních prostředků pro naše středisko LDT Máj Plasy. 

-     VZO  hodnotilo  účelnost  našich  internetových  stránek  www.zolbminerals.cz      Předseda
předložil  několik  zajímavých  čísel.  Stránky  jsou  v provozu  již  pět  měsíců  a  za  tu  dobu  je
navštívilo 2 968 zájemců. Bylo zde v letošním roce vloženo 31 kulturních a 7 sportovních akcí
pro naše členy. Dále bylo na stránky doposud postupně vloženo do sekce Galerie 2225 fotografií
ze 47 akcí a to zatím od roku 1998 až do roku letošního.

-       na závěr Vás ještě jednou zveme na oslavu dne horníků, která se uskuteční již tuto sobotu
11.9.2010. Pro sportovní nadšence je připraven turnaj v nohejbale družstev ,  který začne již
v 15.30  hod.  Od  20.00  hod.  je  připravena  taneční  veselice  s bohatým  občerstvením.
Na  žádost  zaměstnanců  jsme  upravili  i  odjezdy  tras  a  autobusů,  které  budou  zúčastněné
rozvážet : 1.trasa-Kaznějov,Obora,H.Bříza,   
                  2.trasa-Lomnička,Loza,Mrtník,Bučí,Krašovice,Trnová,H.Bříza 

Zapsáno v Kaznějov 7.9.2010
                                   Za VZO OS STAVBA ČR
Ověřil: p. Richard Blaňár                    LB  MINERALS, a.s.

                                předseda Hnilička Karel


